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Årsmelding for 2003 

 

1. Samlagets tillitsmenn i 2003 

Styret: Personlig  vara 

Formann John Westgård Vingelen 03-04 Arne Brendryen Folldal 03-04 

Nestformann Idar Moseng Nora 03-04 Arne M. Stenvold Br/Aursund 03-04 

Kasserer Per Kr. Bangen Tynset 02-03 Jon Leren Tolgen 02-03 

Sekretær Harry E. Tjernstad Tolgen 02-03 Per Gunnar Haug Alvdal 02-03 

Styremedlem Tore Hornseth Ø.Rendal 01-02 Eilif Kokkvold Br/Aursund 01-02 

Leder 

ungdomsutvalget 

Tore Lunsæter Fåset 03 Joar Fossen Lonås 01-02 

       

Ungdomsutvalget 

Medlem Arne Ivar Nesset Dalsbygda 02-03 Thomas Baar Hådalen 03-04 

Medlem Jan Håkon Jordet Tolgen 03-04 Jens Narjord Narjord 03-04 

Innstillingskomite  for æresmedlemskap 

Formann Gert Aas Tynset 03-04 

Medlem Arne Harsjøen Tolgen 02-03 

Vara John Kr. Ness Nora 02-03 

Samlagets skifeltkontakt Hans Sollid Alvdal 03-04 

UK    

Formann Idar Moseng Nora 03-04 

Medlem Per Erik Oldertrøen Tynset 02-03 

Medlem Tore Lunsæter Fåset 03 

Revisorer    

Leder Geir Nymoen Tolgen 03-04 

Medlem Jon Ragnar Haugen Tolgen 02-03 

Vara Knut Hagen  03-04 

Valgkomite     

Leder Sverre Skogås Hessdalen 03 

Medlem Nils Erik Skårsmoen Lonås 03-04 

Medlem Kjell Horten Nora 03-04-05 

Samlagets instruktører: Per Erik Oldertrøen Tynset 

 Idar Moseng  Nora 

Samlagets banekontakt Morten Steen Tynset 

   

2. Samlagsstyrets virksomhet 

Styret har hatt 6  styremøter og behandlet 24+? saker. 
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Representasjon: 

Formannen: Østlandskretsen, Opplandkretsen, Skyttertinget, Regionalt seminar. 

Leder i ungdomsutvalget: Regionalt seminar. 

Kasserer/Utdanning ; Regionalt seminar. 

  

 Marthe M. Erlien, Glåmos er godkjent skyteinstruktør II. 

 

I forbindelse med årsmøtet i Vingelen har samlagsformannen delt ut diplom for fortjenstefult 

virke til Engebret Østerås og Ingmar Nesteby. 

 

3. Kurs i samlagets regi: 

 Instruksjon i samlagets regi: Se årsmelding fra ungdomsutvalget. 

 

4. Hjemmesider 

Siste året har medført betydelig mindre arbeid for sekretæren da færre stevnearrangører har 

sendt resultatlister til samlaget for å få dem lagt ut på internett. Ved å se på hjemmesidene til 

lagene ser en at både Hådalen og Lonås er flinke til å legge ut resultater. Sekretæren kan bare 

beklage at hjemmesidene ikke er oppdatert fortløpende dette året. 

 

5. Stevnene innen samlaget v/ Terminlisteansvarlig Tore Hornseth. 

Terminlista for sesongen 2003 var veldig fyldig, og det ble arrangert mange bra stevner. 

Deltagerantallet var også veldig bra både på 15m, felt og bane. 

Det var også i år arrangør som var på tur til å avlyse sitt arrangement, men de ble fra samlaget 

sin side på det sterkeste anmodet om og arrangere stevnet de hadde blitt tildelt. 

Når lag har søkt på og få tildelt stevner, og hvor vi streber etter og få til en terminliste som de 

fleste skal bli fornøyd med så må lagene gjennomføre disse. 

Når det gjelder opplysninger om mailadresse, webadresse etc er det ikke mange lag som 

opplyser om dette, disse opplysningene vil da ikke bli med på terminlista. 

I skrivende stund så er terminlista for sesongen 2004 ferdig, det vil bli arrangert omtrent like 

mange stevner neste år som i 2003. Det har blitt et problem og få arrangør til karusellfinalen og 

organisasjonsmedaljen, det er et spørsmål hva vi skal gjøre med dette.  Vi håper på like stor 

deltagelse, og at arrangementene skal bli like gode i 2004.  

 

 

6.  

Skifelt/skogsløp v/Skifeltkontakt Hans Sollid  

Skifeltskyting 
 

Interessen for skifeltskyting er dessverre fortsatt laber. Det har vært arr. samlagsmesterskap i 

skifeltskyting og skogsløp med feltskyting på Alvdal. Deltakelsen kan sies å være brukbar, men 

det er mer enn påfallende at alle deltakerne på finfelt kommer fra Alvdal. Det er grunn til å stille 

spørsmålet om hvorfor.  

Regelverket for skogsløp med feltskyting har blitt revidert ut fra den modellen som ble brukt 

under NM på Alvdal i fjor. Alvdølene fikk derved gjennomslag for alle sine forslag, noe som 

fører til en betydelig forenkling av både arrangement og det å være deltaker. Med geværet 

liggende på standplass, skulle en vesenlig hindring for større oppslutning være ryddet av vegen.  

Det har ikke vært deltakere på noe NM fra vårt skyttersamlag. Det er første gang dette skjer i 

vårt tradisjonsrike skyttersamlag. Dette er sjølsagt beklagelig, men skyldes nok delvis at disse 

arr. gikk hhv i Nord-Norge og på Vestlandet. 

DFS gikk i år ut med en kampanje for å øke interessen for skogsløp med feltskyting. Det ble 

fristet med et arr. tilskudd på kr. 1000.  Det er ikke kjent hvor mange av våre skytterlag som 

deltok her. 
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Styret mener at ansvaret for at lagene tilrettelegger for aktiviteter innen skifeltskyting og 

skogsløp med feltskyting ligger i styrene i de enkelte skytterlagene. Lagene bør derfor som et 

minimum oppnevne en skifelt/skogsløpkontakt som innkalles til styremøtene under saker som 

vedkommer dette området. Plikten styrene har til å sidestille skifeltskyting/skogsløp med 

feltskyting med de andre disiplinene 15 m, felt- og baneskyting er udiskutabel. 

 

 

7. Skytebaneforhold v/skytebanekonsulent Morten Steen 

 

ÅRSMELDING SAMLAGETS SKYTEBANER 

 

Arbeidet på våre skytebaner er i godt gjenge. Det går i hovedreparasjoner og moderniseringer. 

Brekken-Aursund skytterlag har fått tilsagn om ordinært banebidrag til hovedreparasjon. 

Folldal skytterlag har montert sine elektroniske skiver i container og styrer alt fra standplass. 

Kvikne er ferdig med ombygging av sin bane og det er blitt et anlegg laget kan være stolt av. 

Tynset skytterlag er i ferd med å ferdigstille innendørsbanen med elektroniske skiver og får 

hjelp av Alvdal skytterlag med monitorer. 

I september ble det på grunn av en gunstigere budsjettsituasjon, gitt adgang til å søke 

ekstraordinære banebidrag. Det vil være snakk om relativt beskjedne beløp, og tiltak som 

fremmer sikkerheten vil bli prioritert, og midler til andre nødvendige utgifter av ekstraordinære 

karakter ved baneanlegget. Følgende lag har levert søknader som er videresendt: Folldal, Fåset, 

Glåmos, Kvikne, Lonås og Tynset. Skytterstyret tildeler og fordeler i sitt desembermøte med 

utbetaling innen første halvdel av januar 2004. 

Samlaget minner ellers på vedlikeholdet og kontrollen i henhold til: Forskrifter om anlegg av, 

kontroll med og godkjennelse av sivile skytebaner av 1.juli 1988. 

Det nasjonale våpenamnesti 2003/2004 som avsluttes 31.august 2004 kan benyttes til å få 

ordnet opp i eventuelle uklarheter rundt lagsvåpnene. 

 

Tynset 14.11.2003 Morten Steen 

  

8. Oversikt over samlagets årsmeldinger i årene 1992 – 2003 
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1992  25 86 317 34 469  149 86 91 326 41 31 17 89 2706 296 562000 
1993  23 79 406 33 541  143 99 105 347 82 35 24 141 3094 316 647500 
1994  27 94 366 33 520  170 110 109 389 77 36 29 142 1940 328 544670 
1995 21 48 73 251 1629 2022  151 97 96 344 77 35 33 145 2511 285 552704 
1996 22 48 82 237 2064 2453  180 93 96 369 84 37 39 160 2982 269 528891 
1997 19 56 81 225 2117 2498  155 95 79 329 78 44 45 167 2994 262 504616 
1998 22 58 87 180 2240 2587  165 88 165 331 73 41 34 148 3066 206 533891 
1999 24 55 87 183 2265 2641  196 66 102 364 72 52 40 164 3142 175 537456 
2000 18 58 89 179 2207 2551 115 135 68 83 401 62 58 39 159 3111 169 589988 
2001 27 46 94 182 2140 2489 173 93 99 52 417 79 55 36 170 3077 177 594355 
2002 24 55 100 153 2076 2408 221 85 87 67 460 86 57 38 178 3047 220 591643 
2003                   

 

9. Statistikk fra lagene for 2001 

Deles ut på ombudsmøtet, se ovenfor. 
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10. Sportslig oversikt 

Se vedlegg 

Kommentar til det sportslige v/Idar Moseng: 

Samlagets skyttere har prestert meget bra siste sesongen. Spesielt gledelig er det at alle våre 

yngre skyttere holder et meget høyt nivå, og det er mange av dem. Det er tydelig at det jobbes 

veldig godt rundt om i lagene med rekrutteringen. Ikke alle lag har lyktes like godt, men stå på 

og gi ikke opp så kommer resultatene etter hvert. Også seniorskytterne har hevdet seg godt i 

miniatyr 15m, felt og bane. Ingen nevnt ingen glemt. Så stå på, og lykke til kommende sesong. 

 

o Skytingens Dag: 

Viser til oversikt under pkt. 8 – oversikt over samlagets virksomhet. Flere lag burde benytte 

seg av muligheten som skytingens dag gir for å markedsføre skyttersporten.  

 

11. UK: 

Flertallet i samlagstyret kan bare beklage at UK ikke har fungert etter intensjonene og 

regelverket dette året. På denne bakgrunn fremmes det forslag til endring i UK-ordningen. Det 

vises til egen ombudsmøtesak om dette. 

 

12. Styrets kommentar.  

Samlaget har satt frister for å kunne sende ut denne årsmeldinga i rimelig tid før ombudsmøtet. 

Fortsatt mangler det mange årsmeldinger. Dette medfører at årsmeldinga ikke er komplett i det 

den sendes til lagene. Vi oppfordrer på det sterkeste å få avviklet årsmøtene før fristen 20. 

november. Det er pr 24. november mottatt årsmelding fra 13 av 24 skytterlag. Dette er for 

dårlig. Erfaringsmessig vil ikke de siste årsmeldingene komme like før ombudsmøtet. 

Samlagsstyret ber om at dette ikke gjentar seg de kommende år. Neste år vil fristen til å levere 

inn årsmelding bli 1. november slik som bestemt i skytterboka. 

 

Samlagsstyret har anledning til å øke innskuddet med kr 10,- for skytterlag som leier bane for 

det aktuelle stevnet. Skytterlag som leier bane for sesongen og som ikke må betale ekstra for et 

åpent stevne, kan ikke få ta ekstra innskudd. Styret vil utvise noe skjønn. Søknad sendes 

skriftlig til Samlagsformannen minst 14 dager før stevnedato. 

 

Ellers har den såkalte ”Tynset-saken” vært behandlet på alle styremøtene dette året. En slik sak 

kunne vi ha vært foruten. Etter skytterkontorets og samlagsstyrets mening kan ikke 

samlagsstyret behandle denne saken, slik som Lonås og Fåset har etterlyst. Det er fastsatt 

hvordan tippemiddelsøknader skal behandles, og her har ikke samlagstyret noen plass. Uansett 

utfall av denne saken så er det helt klart at den har skadet skyttersaken. Samlagsstyret 

oppfordrer skytterlagene i den enkelte kommune til å samarbeide om tippemiddelsøknader. Vi 

er overbevist om at vi vil nå mye lenger med samarbeide enn ved å ”tute og kjøre”. Utfallet av 

tynsetsaken viser dette til det fulle. Nå fikk ingen av dem innvilget sin søknad dette året, 

samtidig som fylket kom med en sterk oppfordring til samarbeid. 

 

En annen uheldig foreteelse er når skytterlagene ikke har oversikt over regelverket ved 

lagskyting på samlagsstevner.  

 

Samlagsstyret vil også rette oppmerksomheten mot klassemedaljer og innskuddsreglene. Det er 

stor variasjon i praktiseringen av dette. Siden det fremmes en egen sak for ombudsmøtet gis 

ingen ytterligere kommentar her. 
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Rekrutteringsarbeidet rundt om i lagene er den investering i framtid som alle lag må tenke 

meget seriøst på. Det er mange skytterlag som gjør en svært god innsats på dette området, mens 

det er andre som ikke gjør noe som helst.  

 

Styret finner også grunn til å dvele litt ekstra over at den positive utviklinga på anleggsektoren 

ser ut til å fortsette.  

 

Årsmelding og vedlegg sendes i år på E-post til alle skytterlag med e-postadresser samtidig som 

den legges ut på samlagets hjemmesider. Innkalling sendes i vanlig brev. Styret mener vi må ta i 

bruk de nye hjelpemidlene som mange i dag har adgang til. Det vises i den anledning til 

vedtaket på skyttertinget hvor det ble bestemt at samtlige samlag skal ha e-post etter DFS 

standard. Skytterlagene oppfordres av skyttertinget til å følge opp dette. Dette vil gjøre all 

utveksling av informasjon mye enklere. 

 

Det er viktig at sportslig framgang blir fulgt opp av administrativ skolering.  

 

Til slutt retter samlagsstyret en takk til alle som på sitt vis har bidratt til at dette året har blitt et 

godt år for skyttersporten, den høye sportslige standarden og ikke minst bredden og ønsker 

lykke til med det nye skytteråret. 

 

God jul og godt nytt skytterår ønskes dere alle ! 

 

Vingelen den 24. november 2002. 

Nord-Østerdal Skyttersamlag 

 

John Westgård/s.   Idar Moseng/s    Per Kristian Bangen/s 

 

 

Tore Lunsæter/s  Tore Hornseth/s     Harry E. Tjernstad/s 

 


